

---

Deuxième session, trentième Législature

---

---

Second Session, Thirtieth Legislature

---

ASSEMBLÉE NATIONALE DU QUÉBEC

NATIONAL ASSEMBLY OF QUÉBEC

## Projet de loi n° 47

Loi modifiant la Loi concernant les logements offerts au public à l'occasion des Jeux olympiques 1976

## Bill No. 47

An Act to amend the Act respecting lodgings available to the public during the 1976 Olympic Games

---

Première lecture

---

---

First reading

---

M. SIMARD

---

L'ÉDITEUR OFFICIEL DU QUÉBEC  
CHARLES-HENRI DUBÉ  
QUÉBEC OFFICIAL PUBLISHER

1974

## **Projet de loi n° 47**

Loi modifiant la Loi concernant les logements offerts au public à l'occasion des Jeux olympiques 1976

SA MAJESTÉ, de l'avis et du consentement de l'Assemblée nationale du Québec, décrète ce qui suit:

**1.** L'article 57 de la Loi concernant les logements offerts au public à l'occasion des Jeux olympiques 1976 (1974, chapitre *insérer ici le numéro de chapitre du projet de loi no 28*) est modifié en remplaçant dans la deuxième ligne le millésime « 1976 » par le millésime « 1977 ».

**2.** La présente loi entrera en vigueur à la date à laquelle entrera en vigueur l'article 57 de la Loi concernant les logements offerts au public à l'occasion des Jeux olympiques 1976.

## **Bill No. 47**

An Act to amend the Act respecting lodgings available to the public during the 1976 Olympic Games

HER MAJESTY, with the advice and consent of the National Assembly of Québec, enacts as follows:

**1.** Section 57 of the Act respecting lodgings available to the public during the 1976 Olympic Games (1974, chapter *insert here the chapter number of Bill No. 28*) is amended by replacing the figure "1976" in the second line by the figure "1977".

**2.** This act shall come into force on the date of the coming into force of section 57 of the Act respecting lodgings available to the public during the 1976 Olympic Games.

NOTE EXPLICATIVE

*Le présent projet remplace le millésime prévu à l'article 57 de la Loi concernant les logements offerts au public à l'occasion des Jeux olympiques 1976.*

EXPLANATORY NOTE

*This bill replaces the figure denoting the year in section 57 of the Act respecting lodgings available to the public during the 1976 Olympic Games.*